

These Terms and Conditions comprise the Samsung "Back to School" promotion (the "Promotion") this Promotion is provided by Samsung Electronics Levant/Jordan and designated to its Customers ("Participant(s)").

• The Promotion will be valid from 10 September 2023 until 30 September 2023 (the "Promotion Period").

• This Promotion is available only for Participants who have purchased the Product(s) from EPP campus (<https://www.samsung.com/levant/offer/student-discounts/>), in the Hashemite Kingdom of Jordan during the Promotion Period.

• This Promotion is limited to Participants who are at the majority age under the Jordanian applicable laws and have the legal capacity to enter into these Terms and Conditions.

• In order to participate in the Promotion, eligible customers purchasing the Products will be required to register their personal details mentioned below.

Customers purchasing Products from our online Store will be automatically enrolled in the Promotion

a. Full legal name

b. University Email address

c. Mobile number

• Upon successful registration, an email notification will be sent to the Participant's registered email address confirming their participation in the Promotion.

• Participants hereby consent to being contacted through their registered email in order future campaigns.

• Samsung will be entitled at its sole and absolute discretion to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Promotion Period.

• Samsung shall not be liable to the customers for any loss and/or damages of any kind whatsoever, suffered in connection with this Promotion.

• Any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be governed by the laws of the Hashemite Kingdom of Jordan and shall be resolved by the competent courts in the Amman, Jordan.

• هذه الشروط والأحكام ذات صلة بعرض سامسونج "العودة إلى المدرسة" ("العرض الترويجي") تم تقديم هذا العرض الترويجي بواسطة شركة سامسونج إلكترونيكس ليفانت/الأردن ("سامسونج") و تم تصميمه لعملائها ("العملاء").

• العرض ساري من 10 تشرين الأول 2023 حتى 30 تشرين الأول 2023 ("فترة العرض الترويجي").

• هذا العرض الترويجي متاح فقط للمشاركين الذين قاموا بشراء المنتج (المنتجات) من موقع سامسونج الخاص بالجامعة (<https://www.samsung.com/levant/offer/student-discounts/>), في المملكة الأردنية الهاشمية خلال فترة ("العرض الترويجي").

• يقتصر هذا العرض الترويجي على المشاركين الذين بلغوا سن الرشد بموجب القوانين الأردنية المعمول بها ولديهم الأهلية القانونية للدخول في هذه الشروط والأحكام.

• من أجل المشاركة في العرض الترويجي، سيطلب من العملاء المؤهلين الذين يشترون المنتجات من موقع سامسونج الإلكتروني الخاص بالجامعة بتسجيل بياناتهم الشخصية المبينة أدناه، سيتم تسجيل العملاء الذين يشترون المنتجات من متجر سامسونج الإلكتروني الخاص بالجامعة تلقائياً في العرض الترويجي أ. الاسم القانوني الكامل.

ب. عنوان البريد الإلكتروني للجامعة.

ج. رقم الهاتف الخليوي.

• عند التسجيل بنجاح، سيتم إرسال إشعار بالبريد الإلكتروني إلى عنوان البريد الإلكتروني المسجل للمشارك للتأكيد مشاركتهم في الترويج.

• يوافق المشاركون بموجب هذا على التواصل معهم عبر بريدهم الإلكتروني المسجل من أجل الحملات المستقبلية.

• يحق لسامسونج بموجب تقديرها الخاص والمطلق إنهاء أو تعديل أو تغيير أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو خلال فترة العرض الترويجي.

• لا تتحمل شركة سامسونج أضرار من أي نوع كانت فيما يتعلق بهذا العرض الترويجي.

• أي نزاع من أي نوع كان، بشكل مباشر أو غير مباشر، يتعلق بالعرض الترويجي يحكم حسب قوانين المملكة الأردنية الهاشمية ويتم تسويته من خلال المحاكم المختصة في عمان.